
 

DAGSORDEN OG REFERAT TIL BESTYRELSESMØDE KL. 19.00 19. JUNI 2025 
Dato: 2. juli 2025 
Sted: Tårs Hallen oven på cafeteriet 
Tilstedeværende: Stine Kjølby Thomsen, Brian Krogh Hansen, Tommy Kanstrup Christensen, Christina Isaksen, Lotte Sort, Elisabeth Ann Bjerring Scheelden Rytter, 
Lotte Nielsen, 
Michael Slot Pihl,, Eva Carlsen, Karina Frandsen, Lars Westergaard, Rikke Hedenskog 
Fraværende: 
 

Emne Uddybende spørgsmål Forberedelse Type/proces Tid Ansvarlig 

1. Nyt fra: 
1. Elevrådet 
2. Ledelsen 
3. Medarbejderne 
4. Bestyrelsen 

 

    20 Alle 

Elevrådet intet nyt 
Ledelsen : MSP informerer om ansættelse af ny adm leder, Tanja Bæk Som kommer fra en stilling i en IT virksomhed i Århus 
                   Ny chefgruppe som varsler med nogen ændringer 
                   Fagfordeling ændret 3 gange, da vi har modtaget 2 overtallige 
                   Rigtig gode resultater til de mundtlige eksamener 
                   Vi er i gang med at flytte rundt på lokaler til kommende skoleår 
                   Stadig 3 overtallige, Vi skal måske hæfte solidarisk for udgiften 
                   Praksisfaglige dage er på plads, det lokale valgfag kommer blandt andet til at ligge på onsdage 
                   Juniormesterlære , møde er afholdt og det ser ikke ud til at vi får nogen hos os, det kan dog stadigt blive aktuelt 
Medarbejderne : 
 
                   SFO har lige afholdt Royal Run, i næste uge er der sommerfest 
                   Ny studerende i SFO, er kommet rigtig godt fra start 
Bestyrelsen 
                   Dialogmøde om budget, Lotte og Stine har været afsted , Tårs er tænkt ind omkring tag, gulv osv 
                   Rasmus Vørs Carlsen, skulle have sendt information til distriktslederne, om forældremøder på Hjørringskolen , som skal på Aula 



 

  
 

2. Bestyrelsens indstilling vedr. 
karakterer i 6. og 7. klasse. 

Rikke kommer med en indstilling fra 
lærerne og ledelsen 

 O-D 20 RH 

Punktet har været diskuteret på fase 3 møde  
Vi kunne godt tænke os at lave nogle forsøg med karakterer på 6 og 7 årgang 
Der er opmærksomhed på, at der skal følge en snak med den enkelte elev med karakteren 
Personalet indstiller til bestyrelsen at vi i kommende skoleår, kan få lov at prøve noget af 
Brian foreslår at vi giver karakteren i et projekt i stedet for et enkelt fag, på baggrund af en nervøsitet for at vi for tidligt giver nogle børn et nederlag 
Vi skal være opmærksomme på ikke, at gøde en for tidlig kultur med karakterræs, især for piger 
Bestyrelsen er generelt ikke positiv overfor at forsøge med karakterer, hvorimod den individuelle feedback er mere ønskelig 
Især feedback på arbejdsindsats kan være ønskelig 
Bange for at nogen kan føle sig presset, hvis det bliver op til det enkelte barn, at vælge til og fra 
Bestyrelsen beslutter at der ikke gives karakterer på 6 og 7 årgang på Tårs skole 
  

3. Orientering om ”Aftale om 
folkeskolens kvalitetsprogram” 

  O 10 Ledelsen 

Punktet er behandlet under nyt fra ledelsen 
 

4. Farvel og tak til Stine.    10 MSP 

MSP siger tak til Stine for indsatsen i forældrebestyrelsen 
Stine kom med en masse energi, og det har kendetegnet arbejdet hele vejen igennem 
Lavet den bedste valgvideo i Hjørring kommune 
Stines kendskab til skoleverdenen har været et stort plus i bestyrelses arbejdet 
Evt. og spisning      

 

 

 


